

新台北護理期刊

中華民國八十八年八月 第一卷 第一期

目 錄

發行者的話 胡俊弘 I

創刊詞 盧美秀 II

回首來時路 踏上圓夢旅 魏玲玲 III

護理行政專案

加護病房護理人員更換呼吸器管路過程標準化 阮淑蘭・何雅秀・盧雅慧 1

研究論文

第二型糖尿病患者血糖控制自我管理模式之探討 莊嬌榮・鄭 綺・林佳靜・林宏達 11

接受導管肝動脈化學藥物栓塞術肝癌病患之生活品質 虞秀紅・鍾信心 21

兩種不同教學方法對身體檢查與評估技能教學的影響 張綠怡・盧美秀 31

頭部外傷病患出院前後家屬照顧者壓力源及因應方式之探討 朱秀珠・鄭 綺 39

✓ 探討精神分裂病患照顧者之知識和態度 謝馨儀・周照芳 49

心臟病患對心臟復健工作的認知與實施需求之探討 蔡仁貞 59

探討影響社區婦女尿失禁之相關因素及尿失禁對社區婦女身心社會之影響 廖媛美・劉玉秀・魏玲玲 69

應用個案管理於控制消化性潰瘍合併出血病患照護品質及成本效益之成效探討 盧美秀・魏玲玲・廖美南・徐美玲 81

投稿簡則 91

New Taipei Journal of Nursing

August 1999 Volume 1, Number 1

Contents

Remarks from the publisher.....	Chung-Hong Hu	I
Remarks from the editor.....	Meei-Shiow Lu	II
Remarks from the executive editor.....	Ling-Ling Wei	III
Nursing Administration Project		
The Standardization of the Procedures of Changing Ventilator Circuits Implemented by Nurses in Intensive Care Unit	Shu-Lan Juan/ Ya-Hsiu Ho/ Ya-Hui Lu	1
Original Article		
Investigation of Self-Management Model Related to Glycemic Control among Type 2 Diabetes Mellitus Patients	Chiao-Jung Chuang/ Chii Jeng/ Chia-Chin Lin/ Hong Da Lin	11
Quality of Life for Patients with Hepatocellular Carcinoma Receiving Transcatheter Aterial Chemoembolization	Hsiu-Hong Yu/ Hsin-Hsin Chung	21
The Effect of Two Teaching Strategies on Teaching Physical Examination and Assessment Skills	Lu-I Chang/ Meei-Shiow Lu	31
Stressors and Coping of Family Caregivers before and after the Head Injury Patient's Discharge	Hsiu-Chu Chu/ Chii Jeng	39
The Study of Knowledge and Attitude of Schizophrenic Patients' Caregivers	Hsin-Yi Hsieh/ Chaw-Fang Chou	49
Knowledge and the Needs of Cardiac Rehabilitation Service in Cardiac Patients	Jen-Chen Tsai	59
A Survey of Factors Influencing Community Women's Incontinence and the Physical, Psychosocial Impact Related to Incontinence	Yuan-Mei Liao/ Yuh-Shu Liou/ Ling-Ling Wei	69
Application of Case Management on Patients with UGI Bleeding: Examining Quality of Care and Cost Benefit	Meei-Shiow Lu/ Ling-Ling Wei/ Meei-Nan Liao/ Meei-Ling Shyu	81
Information for Authors		91